
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev:  

Datum:  

 

Z A P I S N I K 

 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, 13.4.2023, z 

začetkom ob 17.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja Občine Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Nina GREIN, Helena HEDŽET, Janez KONRAD, Marko KRAJNC, Bogdan LESJAK, Darjan 

MEGLIČ, Todor MITEV, Franjo MULEC, Mojca SMOLKO, Tina ZVER, Drago KOCBEK, Miran 

JELEN, Mihael KLOBASA, Dominik PETKO, Franc HIMELRAJH, Srečko BODANEC. 

 

Vsi člani Občinskega sveta so bili prisotni. 

 

OSTALI PRISOTNI: 

Roman LELJAK, župan Občine Radenci, Hugo MAUČEC, direktor občinske uprave, Sabina 

GUTALJ in Sabina HORVAT, vsi občinska uprava (v nadaljevanju OU). 

 

NOVINARJI: Prisoten sta bila novinarja Bojan Rajk in Rok Šavel. 

 

Prisotna sta bila občana Občine Radenci, g. Jožef Šmelc in g. Mitja Škerget. . 

 

AD 1  OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Predsedujoči  je ugotavljal navzočnost svetnic in svetnikov. Navzočnost je priglasilo 15 

svetnikov.  

 

Svetnik Drago Kocbek se je seji pridružil ob 17.05 uri, pri AD 5- informacije o dejavnosti 

župana. 

 

AD 2 OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 4. redne seje. 

 

Predsedujoči je dal v razpravo in na glasovanje predlagan dnevni red. 

 

Dnevni red: 

 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda  

3. Obravnava in sprejem zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta 

4. Obravnava in sprejem zapisnika 1. izredne seje Občinskega sveta 

5. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

6. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov, ter odgovori na njihova vprašanja in 

pobude 

7. Predlog Odloka o sprejemu Odloka o proračunu Občine Radenci za leto 2023 – II. 

Obravnava 

8. Potrditev zaključnega računa za leto 2022 skupaj z vsemi bilancami 

9. Predlog Sklepa o dvigu cen v Koncesijski pogodbi za opravljanje lokalne 

gospodarske javne službe VZDRŽEVANJE OBČINSKIH JAVNIH CEST NA OBMOČJU 

OBČINE RADENCI 

10. Letni program športa v občini Radenci za leto 2023 



11. Letni program kulture v Občini Radenci za leto 2023 

12.  Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena  

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval noben član sveta. 

 

Dnevni red je bil sprejet.  

 

 

AD 3  OBRAVNAVA IN POTRDITEV ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  31/2022 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 3. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 27.2.2023. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 4  OBRAVNAVA IN POTRDITEV ZAPISNIKA 1. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA 

SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  32/2022 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 1. izredne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 28.3.2023. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 5  INFORMACIJA O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Čistilna naprava je po sklopih začela z obratovanjem. Vzpostavitev bo trajala do konca 

meseca, ko se bo v čistilno napravo spustila čista voda in bo 15 dni trajalo poskusno 

obratovanje, pod polno obremenitvijo. Prav tako se je začela gradnja amfiteatra. Končana 

so dela na Murskem Vrhu in dela na cesti Šratovci- Boračeva. Priključujejo se 3 hiše na 

kanalizacijski sistem, urediti je potrebno odvajanje vod iz njiv, ki je trenutno speljano v 

kanalizacijo. JP Prlekija d.o.o. še vedno 100 % posluje v Občini Radenci in so upravljalec. 

Zadeva glede JP Prlekija d.o.o. bo še letos zaključena. župan ima še vedno pooblastilo, da 



lahko začne pogovore , da Občina Radenci gre iz JP Prlekije d.o.o.. Odločitev mora nato 

sprejeti Občinski svet. Pripravlja se Občni zbor za Kidričevo naselje in Titovo cesto zaradi 

dveh projektov. To je obnova Titove ceste in novega vrta, ki se gradi na območju 

Kidričevega naselja. Občina kadrovsko deluje normalno in izpolnjuje obveznosti do države 

in občanov.  

 

AD 6  VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV, TER ODGOVORI NA   

          NJIHOVA VPRAŠANJA IN POBUDE 

 

Vprašanja so zastavili naslednji svetniki:  

➢ Svetnik Srečko Bodanec sprašuje kako je s sanacijo parketa v telovadnici pri OŠ 

Kapela. Na prejšnji seji se je omenilo, da se bo parket popravil v sklopu bančne 

garancije do 31.3.2023.  

 

Predsedujoči razloži, da je dogovorjeno, da se po 15.4.2023 naredi skupna komisija, 

sestavljena iz predstavnika podjetja Elana, nadzornika del in občine. Komisija si bo 

ogledala parket in uredila nadaljnje postopke. Predlog občine je, da se celoten parket v 

telovadnici menja.  

 

➢ G. Bodanca sta vaščana vasi Hrašenski Vrh opozorila na poškodovani bankini. 

Sprašuje kdo je odgovoren za sanacijo. Zanima ga tudi zakaj so dobili nove 

elektronske naslove, če so pred mesecem dni dobili že ene. Ker še vedno svetniki 

dobijo sporočila za seje na prve elektronske naslove, predlaga, da se tisti blokirajo. 

 

Predsedujoči pove, da je za sanacijo cest po koncesijski pogodbi zadolženo Cestno podjetje 

Pomgrad. Konec vsakega meseca se ceste pregledajo s komisijo, v kateri so direktor, višji 

svetovalec za javne gospodarske službe, župan in g. Gregorinčič. Skupaj se ceste 

pregledajo, zapiše se kaj je potrebno narediti in se primerno ukrepa. 

Na vprašanje o elektronskih naslovih odgovori, da je občina zamenjala ponudnika za 

vzdrževanje vseh računalniških sistemov. Posledično s tem so se spremenili tudi vsi 

elektronski naslovi. 

 

➢ Svetnika Marka Krajnca zanima kako je z rondojem pri Kmetijski zadrugi in  zakaj 

rondo pri avtobusni postaji ne deluje v polni funkciji. 

 

Predsedujoči odgovori, da se je za rondo pri Kmetijski zadrugi v Ljubljani dogovorilo, da 

bodo v mesecu juliju priskrbeli 350.000 sredstev za razpis in nekje v mesecu septembru 

bi se lahko začela izvedba del. Rondo pri avtobusni postaji je v postopku reklamacije. V 

rondoju so se začeli tlakovci trgati. Pred približno 15 dnevi je prišlo soglasje za postavitev 

luči, tako da jih lahko začnemo postavljat. Vodomet bo takrat tudi stekel.  

 

Predsedujoči pove, da je občina dobila še eno prijavo, povezano s elektronskim 

prikazovalnikom na avtobusni postaji. Pred leti je občina že dobila prijavo za ta 

prikazovalnik in ga premaknila za 2,5 metra in sedaj ga občina mora spet premakniti za 

2,5m , saj se je med gradnjo cesta razširila. Predsedujoči se je odločil, da prikazovalnika 

ne bo premaknil. 

 

➢ G. Mulec povabi svetnike na čistilno akcijo Očistimo Občino Radenci. Poda pobudo 

oz. željo, da bi se v Šratovcih na avtobusni postaji postavila hišica. 

 

Predsedujoči bo vključil v čistilno akcijo tudi režijski obrat. Občina bo poskrbela za 

malico in pijačo.  V tekočem proračunu ni zagotovljenih sredstev za izgradnjo hišice, 

tako, da letos to ne bo izvedljivo. 

 

➢ G. Kocbeka zanima v kateri fazi je priprava pravilnika za zaščito zelenih površin. 

 

Predsedujoči odgovori, da bo do poletja na seji že obravnavan.  



 

➢ Svetnik Miran Jelen obvesti svetnike, da je Svet šole SŠGT Radenci izbral novo 

ravnateljico, katera v sredi avgusta nastopi novi mandat. 

 

➢ G. Dominik Petko vpraša kdaj bodo vprašanja in odgovori, katere zastavljajo 

svetniki na seji objavljeni v Informatorju. 

 

Predsedujoči odgovori, da bodo v naslednji izdaji.  

 

➢ G. Petko vpraša kdaj bo otvoritev amfiteatra, saj je slišal več govoric in za koliko 

ljudi bo zgrajen. 

 

Predsedujoči pove, da mora biti narejen do konca junija. Gradnja se je že začela. Občina 

je računala, da bi bila otvoritev že konec maja, vendar na žalost ne bo šlo. Za takrat sta 

bila že planirana dva koncerta v okviru prireditve maratona treh src. Ob koncu junija ima 

občina občinski praznik, otvoritev čistilne naprave in amfiteatra in takrat se bo za vse 

skupaj organiziral en dogodek. 

 

AD 7 PREDLOG ODLOKA O SPREJEMU ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE RADENCI  

        ZA LETO 2023 – II. OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči pove, da bo razprava in glasovanje po amandmajih. O vsakem amandmaju 

se bo posebej glasovalo. Ko se konča glasovanje z amandmaji, se bo glasovalo o celotnem 

proračunu. Takrat je možna samo obrazložitev glasu, razprava pa ne. 

 

1. AMANDMA – podala ga je svetniška skupina GS, SD in DESUS.  

Povečanje sredstev za energetsko sanacijo OŠ Kapela na postavki 04476 za 

900.000 eur in zmanjšanje na postavki 04954, konto 420501 za 900.000 eur – 

Obnova radenskega parka. 

 

Predsedujoči pove, da so za obnovo radenskega parka planirana sredstva na prihodkovni 

strani iz evropskih sredstev in jih lahko porabimo izključno za namen za kar smo dobili. 

Drugačna prerazporeditev in poraba teh sredstev je kaznivo dejanje. Mnenje občinske 

uprave, da je ta amandma v neskladju z zakonom. Predsedujoči meni, da se ta amandma 

ne sprejme.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo o tem amandmaju. Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal 

na glasovanje zgoraj omenjeni amandma. 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

ZA ni glasoval noben član sveta, PROTI je glasovalo 10 članov sveta,  VZDRŽANIH je bilo 

6 članov sveta.  

 

Amandma ni bil sprejet. 

 

 

 

2. AMANDMA - podala ga je svetniška skupina GS, SD in DESUS.  

Povečanje sredstev za Ureditev športnega igrišča na travi pri Osnovni šoli 

Kapela. Povečanje na postavki 04465, konto 420402- športna infrastruktura 

za 100.000 eur in zmanjšanje sredstev na postavki 04954, konto 420501- 

obnova radenskega parka za 100.000 eur. 

 

Predsedujoči pove, da je razložitev enaka kot pri prejšnjem amandmaju. 



 

Predsedujoči je odprl razpravo o tem amandmaju. Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal 

na glasovanje zgoraj omenjeni amandma. 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

ZA ni glasoval noben član sveta.  

 

Amandma ni bil sprejet. 

 

 

3. AMANDMA- podala ga je svetniška skupina GS, SD in DESUS. 

Člani predlagajo, da se spremenijo 6., 8., 10., 11., 17. in 19. člen Odloka. 

- 6. člen odloka naj se glasi: Prihodki in odhodki krajevnih skupnosti so zajeti v 

finančnih načrtih krajevnih skupnosti in so sestavni del proračuna občine. Za 

izvrševanje finančnih načrtov krajevnih skupnosti so odgovorni predsedniki 

krajevnih skupnosti. Predsednik sveta krajevnih skupnosti si za pravne posle v 

vrednosti nad 5.000 eur mora pridobiti soglasje sveta krajevne skupnosti in župana. 

- 8. člen odloka naj se glasi: Osnova za prerazporejanje pravic porabe je zadnji 

sprejeti proračun, spremembe proračuna ali rebalans proračuna. O prerazporeditve 

pravic porabe v posebnem delu proračuna v finančnem načrtu neposrednega 

uporabnika med podprogrami v okviru glavnih programov odloča župan. 

Prerazporeditve so v posebnem delu proračuna mogoče v okviru enega 

proračunskega uporabnika, enega podprograma v okviru glavnega programa med 

proračunskimi postavkami tega področja na nivoju podkontov in sicer v višini 25% 

vrednosti sprejetega plana na postavki oz. največ do višine 4.000 eur. Vrednostno 

prerazporeditve na postavki ne smejo presegati 20.000 eur, pri tem pa mora ostati 

proračun uravnotežen. O vseh ostalih prerazporeditvah odloča občinski svet na 

predlog župana s posebnim sklepom. O prerazporeditvah pravic porabe v finančnem 

načrtu krajevne skupnosti odloča svet krajevne skupnosti. Župan s poročilom o 

izvrševanju proračuna v mesecu juliju in konec leta z zaključnim računom poroča 

občinskemu svetu o veljavnem proračunu za leto 2023 in njegovi realizaciji. 

- 10. člen odloka naj se glasi: Župan lahko spreminja vrednost projektov v načrtu 

razvojnih programov. Projekte, katerih vrednost se spremeni za več kot 20% oz. 

6.000 eur in več mora predhodno potrditi občinski svet. Projekti, za katere se zaradi 

prenosa plačil v tekoče leto,  zaključek financiranja prestavi iz predhodnega v tekoče 

leto, se uvrstijo v načrt razvojnih programov v 30 dneh po uveljavitvi proračuna. 

Novi projekti se uvrstijo v načrt razvojnih programov na podlagi odločitve župana, 

ki poroča občinskemu svetu. 

- 11. člen Odloka naj se glasi: Uporabniki morajo pri nakupu blaga, oddaji gradenj in 

naročanju storitev upoštevati določila Zakona o javnem naročanju. Poraba sredstev 

za te namene mora biti po virih in dinamiki usklajena s planiranimi finančnimi 

sredstvi tekočega obračunskega obdobja. Za poravnavo obveznosti v breme 

občinskega proračuna se uporabljajo plačilni roki kot so določeni v Zakonu o 

izvrševanju proračuna Republike Slovenije. Predčasno plačilo je možno na podlagi 

odobritve župana in če je dosežen popust s strani izvajalca, dobavitelja oziroma 

prejemnika sredstev. Za vsak dan predčasnega plačila znaša popust najmanj 

0,0164% dnevno. Popust se dogovori s pogodbo ali dobropisom. 

- 17. člen Odloka naj se glasi: Če so izpolnjeni pogoji iz tretjega odstavka 77. člena 

ZJF, lahko župan v letu 2023 odpiše dolgove, ki jih imajo dolžniki do občine, in sicer 

vsem skupaj največ do skupne višine 1.000 eur in posamezniku največ do višine 

200 eur. Dolžniku, kateremu je dolg že odpisan v preteklih letih, v tekočem letu ni 

možno ponovno odpisati dolga. Kot dolgovi po tem členu se ne štejejo dolgovi do 

občine iz naslova obveznih dajatev. V primerih, ko dolg posameznega dolžnika do 

neposrednega uporabnika proračuna občine ne presega 2 eur, se v poslovnih 

knjigah občine razknjiži in se v kvoto iz prvega odstavka tega člena ne všteva. 

Župan četrtletno obvešča občinski svet o odpisih dolga. 



- 19. člen Odloka naj se glasi: Za kritje presežka odhodkov nad prihodki v bilanci 

prihodkov in odhodkov, presežka izdatkov nad prejemki v računu finančnih terjatev 

in naložb ter odplačila dolgov v računu financiranja se občina za proračun za leto 

2023 ne bo zadolžila. Občina Radenci v letu 2023 ne bo dajala poroštev za izpolnitev 

obveznosti javnih zavodov, javnih skladov, javnih agencij ter javnih podjetij, katerih 

ustanoviteljica oz. soustanoviteljica je. 

 

 

Predsedujoči predlaga, da se amandma v celoti sprejme v 11. in 17. členu Odloka, delno 

sprejme v 6. in 19. členu in ne sprejme 8. in 10. člen. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo o tem amandmaju. Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal 

na glasovanje zgoraj omenjeni amandma. 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

ZA je glasovalo 16 članov sveta, Proti ni glasoval noben član sveta. 

 

Amandma je bil sprejet. 

 

 

4. AMANDMA – podala Lista Romana Leljaka 

Zmanjšanje  proračunske postavke 04230- Splošna proračunska rezervacija na 

kontu 409000 v višini 7.000 eur in povečanje proračunske postavke 04050- 

Kmetijski program in obramba pred točo na kontu številka 410217 Kompleksne 

subvencije v kmetijstvu v višini 7.000 eur.  

 

Predsedujoči predlaga, da se amandma sprejme. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo o tem amandmaju. Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal 

na glasovanje zgoraj omenjeni amandma. 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

ZA je glasovalo 16 članov sveta, PROTI ni glasoval noben član sveta. 

 

Amandma je bil sprejet. 

 

5. AMANDMA -podala Lista Romana Leljaka 

Zmanjšanje proračunske postavke 04496 – Gradnja protipoplavnih nasipov in 

sicer na kontu 420401 Novogradnje v višini 20.000 eur in uvedbo nove 

proračunske postavke Subvencioniranje dela dijakov s stalnim prebivališčem v 

Občini Radenci v višini 20.000 eur.  

 

Predsedujoči predlaga, da se amandma sprejme. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo o tem amandmaju.  

➢ G. Drago Kocbek sprašuje,  ali so sredstva zagotovljena s strani države.  

 

Predsedujoči pove, da so sredstva na kontu zagotovljena. 

 

➢ G. Srečko Bodanec sprašuje ali bodo vsi dijaki dobili isti znesek.  

 

Predsedujoči pove, da je določen znesek med 200 eur in 400 eur. Dijake se bo obvestilo o 

subvenciji, da bodo ti lahko obvestili delodajalce.  

 

Predsedujoči je dal na glasovanje predlagan amandma. 



Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

ZA je glasovalo 16 članov sveta, PROTI ni glasoval noben član sveta. 

 

Amandma je bil sprejet. 

 

6. AMANDMA – podal svetnik Drago Kocbek 

Postavki 402099 – drugi material in storitve se zmanjša za 15.000 eur in se 

poviša postavka 400 – občinska uprava, postavka 402503 – tekoče vzdrževanje 

drugih objektov ter se tako poviša iz 20.000 eur na 35.000 eur. Povišanje zaradi 

nujnega in tekočega vzdrževanja tematskih poti naa območju Občine Radenci. 

 

Predsedujoči pove, da so se na odboru vsi strinjali, da je predlog zelo dober in ga je letos 

potrebno z rebalansom urediti. Predlaga, da se amandma ne sprejme, ampak se ga reši z 

rebalansom.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

➢ G. Kocbek, kot predlagatelj amandmaja razloži, da so te poti bile narejene s 

projekti, ampak jih nismo vzdrževali. Zato je potrebno nameniti minimalna 

sredstva, da jih uredimo, saj so vse poti vrisane v turistične zemljevide.  

 

Predsedujoči je dal na glasovanje predlagan amandma. 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

ZA je glasovalo 7 članov sveta, PROTI je glasovalo 9 članov sveta. 

 

Amandma ni bil sprejet. 

 

Po sprejetju amandmajev je sledilo poročanje predsednikov Odborov o proračunu: 

➢ Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo v predlagani vsebini proračun sprejme. 

➢ Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je soglasno sprejel proračun v 

predlagani vsebini. 

➢ Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe ni odločal 

o vsebini proračuna. 

➢ Odbor za družbene dejavnosti ni odločal o vsebini proračuna. 

➢ Odbor za šport in turizem proračuna ni sprejel. 2 člana sta glasovala ZA, 3 člani 

PROTI. 

➢ Odbor za kmetijstvo je soglasno potrdil proračun.  

 

Pred glasovanjem o proračunu, predsedujoči da možnost, da svetniki obrazložijo svoj glas.  

 

➢ Z obrazložitvijo glasu začne g. Lesjak. Pove, da bo glasoval proti, ker se mu zdi 

nerazumljivo, da v proračunu ni energijske sanacije OŠ Kapela, saj se pouk izvaja 

v nemogočih razmerah. Druga zadeva, to pa je JP Prlekija in njegovo letno poročilo, 

kjer je navedeno, da Občina Radenci dolguje več kot 1.500.000 eur. Zraven je 

priloženo revizijsko poročilo o dolgu in ta dolg bi moral biti zajet v proračunu. 

 

Predsedujoči pove, da revizijsko poročilo ni potrjeno s strani Sveta ustanoviteljic. Revizija, 

ki je v teku, nič od tega ni potrdila. Občina Radenci skupaj z odvajanjem in čiščenjem vode 

na letnem nivoju pobira okoli 620.000 eur. Torej od kje takšen znesek dolga. Okrožno 

sodišče je ta znesek zavrgla kot neutemeljenega. Revizija bo opravljena in takrat bo 

podano točno poročilo. 

 

➢ G. Krajnc razloži, da ne more mimo projekta park bazen, kjer rabimo 4.500.000 

eur. Povedano je, da se lahko projekt prijavi na razpis brez projektne 



dokumentacije. Zanima ga, kdo nas bo resno jemal s prijavo za kohezijska sredstva 

brez projektne dokumentacije.  

 

Predsedujoči pove, da je Svet razvojne regije na svoji seji sprejel kot prioritetni projekt 

ravno projekt Park Radenci.  

 

➢ Naslednji, ki razloži glas je svetnik Drago Kocbek. Pove, da je bilo v času 

sprejemanja proračuna od prvega dne do danes vloženega kar nekaj truda z obeh 

strani. Župan je v proračun dal predlog v vrednosti 20.000 eur za starejšo 

populacijo, v proračunu so namenjana sredstva za odvajanja vode za pokopališča 

Radenci. Na tej seji je bila podana potrditev in obljuba za vzdrževanje tematskih 

poti in bo v prvem rebalansu to upoštevano. Na podlagi tega bo glasoval.  

 

 

Predsedujoči ugotavlja, da je ob upoštevanju amandmajev Odlok o proračunu uravnotežen.  

 

Predsedujoči je dal na glasovanje Odlok o proračunu za leto 2023 s prilogami. 

 

 

PREDLOG SKLEPA št. 33/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Odlok o proračunu Občine Radenci za leto 

2023 -2. obravnava.  

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta, PROTI  so glasovali 3 člani sveta, 1 član sveta se vzdržal. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

 

AD 8 POTRDITEV ZAKLJUČNEGA RAČUNA ZA LETO 2022 SKUPAJ Z VSEMI 

BILANCAMI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

➢ Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval na svoji seji 

Zaključni račun za leto 2022. 4 člani so bili ZA, 1 član je ostal vzdržan. Odbor 

predlaga, da ga Občinski svet sprejme. 

➢ Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo predlaga, da Občinski svet sprejme 

Zaključni račun za leto 2022 skupaj z vsemi bilancami. 

 

 

Predsedujoči je odprl razpravo.  

 

➢ Z razpravo je začel svetnik Drago Kocbek. Pove, da ima Zaključni račun 209 strani in 

bi pričakoval od občinske uprave, da naredi povzetek in ga predstavi. 

Predsedujoči je dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA št. 33/2022 

Občinski svet Občine Radenci  potrdi  Zaključni račun za leto 2022 skupaj z vsemi 

bilancami.  

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 



 

ZA je glasovalo 12 članov sveta, PROTI ni glasoval noben član sveta, 4 člani sveta so 

vzdržani.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

 

AD 9   PREDLOG SKLEPA O DVIGU CEN V KONCESIJSKI POGODBI ZA  

          OPRAVLJANJE LOKALNE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE VZDRŽEVANJE    

          OBČINSKIH JAVNIH CEST NA OBMOČJU OBČINE RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči pove, da je koncesionar predlagal zvišanje cen za 32% v skladu s pogodbo. 

Pozitivno mnenje je dala pravna služba Občine Radenci in odbori, ki so obravnavali ta dvig 

cen. 

 

➢ Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval na svoji seji dvig 

cene in predlaga Občinskemu svetu, da ta sklep sprejme. 

➢ Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo predlaga, da ga Občinski svet sprejme. 

➢ Vsi člani Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe 

so proti dvigu cene. Za člane je sprejemljiv dvig cene za 13% in ne 32%.  

 

Predsedujoči pove, da je pogodba s koncesionarjem podpisana za 15 let in se leta 2027 

izteče. Cene se spreminjajo glede na indeks rasti cene. Indeksi rasti so skupaj za 3 leta 

32%. 

 

➢ G. Krajnc predlaga, da pokličemo g. Dominka in se poskusimo pogovoriti in 

dogovoriti. 

➢ G. Kocbek pripomni, da ne bi rabili Občinskega sveta, če bi sproti dvigovali cene. 

Lahko bi razmislili o prekinitvi pogodbe.  

 

Predsedujoči pove, da se naslednjič mora koncesijska pogodba skleniti le za 7 let in ne za 

dobo 15 let. 

 

Predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 34/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Sklep o dvigu cen v koncesijski pogodbi za 

opravljanje lokalne gospodarske javne službe vzdrževanje javnih cest na 

območju Občine Radenci.  

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  so glasovali 3 člani.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 10 LETNI PROGRAM ŠPORTA V OBČINI RADENCI ZA LETO 2023 in AD 11 

LETNI PROGRAM KULTURE V OBČINI RADENCI ZA LETO 2023 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. Sredstva so zagotovljena 

v proračunu. 

 



Predsedujoči predlaga, da se 10. točka dnevna reda in 11. točka dnevnega reda 

obravnavata skupaj. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje predlog za združitev 10. in 11. točke dnevnega reda. 

 

14 članov sveta je glasovalo ZA, 2 člana sveta sta ostala vzdržana. 

 

➢ Odbor za šport in turizem je z večino glasov potrdil Letni program športa za leto 

2023, s pridržkom, da se z rebalansom dodelijo še dodatna sredstva. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo.  

➢ Z razpravo je začel g. Lesjak. Predlaga, da se doda Sklep v Letni program športa in 

sicer, da se sredstva ne dodelijo društvom s statusom delovanja v javnem interesu 

in s statusom perspektivnega in vrhunskega športnika.  

 

Predsedujoči pove, da se ta sredstva razdelijo društvom in je sprejet z zakonom in če 

hočemo spremeniti besedilo Letnega programa, bi lahko to trajalo par mesecev.  

 

Predsedujoči predlog sklepa na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 35/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Letni program športa v Občini Radenci za leto 

2023.  

 

PREDLOG SKLEPA št. 36/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Letni program kulture v Občini Radenci za 

leto 2023.  

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval noben član.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 12 PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA  

          LOKALNEGA POMENA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

 

Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena je predstavila pravnica 

Sabina Gutalj. Gre za tri majhne parcele, ki so trenutno grajene javnega dobrega lokalnega 

pomena in jih je potrebno sprejeti zaradi ureditve zemljiškoknjižnega statusa za izgradnjo 

ceste Radenci-Grabonoš. 

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči predlog sklepa na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA št. 37/2022 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega 

dobra lokalnega pomena. 



 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

Predsedujoči je s tem sejo zaključil ob 18:31 uri. 

 

 

 

 

 

 Zapisala:                                                                                                ŽUPAN  

Sabina HORVAT                                                                              OBČINE RADENCI, 
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